
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 08.12.2017 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa OZ 

4. Voľba navrhovateľov uznesení 

5. Voľba overovateľov zápisnice 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Prevádzkový poriadok telocvične ( poslať návrh ceny) 

8. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2016 

9. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2018 

10. Predaj pozemku Vladimír Graňák 

11. Predaj pozemkov pán Medla a pani Medlová 

12. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2019-

2020 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2018 

13. Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2019-2020 a  návrh rozpočtu obce na rok 

2018 

14. Správa o kontrolnej činnosti 

15. Informácie o činnosti komisií 

16. Pripomienky a podnety občanov obce 

17. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia  

18. Záver 

 

 

 

 

 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Šieste zasadnutie OZ v roku 2017 otvoril o 16.00 privítaním všetkých prítomných starosta 

obce. Zasadnutia sa na začiatku zúčastnilo 7 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7     PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané. 

 

 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 70/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír 

Mojš 

 
 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Slimáková. 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Mgr. Iveta Kosturíková, Ing. Miroslava Garajová, p. Ondrej Nika  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. Peter Fula, p. Martin Zachar 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7   PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

 

 

 

 



K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Osem poslancov plnenie prijatých uznesení obdržalo prostredníctvom mailovej pošty, jeden 

poslanec v písomnej forme. Starosta obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých 

uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých 

uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 71/2017  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír 

Mojš 

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Prevádzkový poriadok telocvične 

 

Prevádzkový poriadok bol zaslaný poslancom. 

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka – doplniť do Prevádzkového poriadku čl. 4 písm. a) 

bod 4. „podujatia a súťaže organizované obcou Lúčky“. 

Poslanec Ing. Peter Fula súhlasil taktiež s návrhom pani kontrolórky. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie s pripomienkami. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 72/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír 

Mojš 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2016 

 

Správa nezávislého audítora tvorí prílohu č.2 tejto zápisnice. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 73/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír 

Mojš 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Plán kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2018 

 

Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice.  

Ing. Peter Fula – žiada rozpísať kontroly vykonané z vlastného podnetu hlavnej kontrolórky 

obce na základe jej poznatkov získaných pri výkone činnosti.  



Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka -vysvetlila, že v tomto čase ešte nie je známe aké 

kontroly budú vykonané a čo sa pri nich zistí. Aká ďalšia kontrola môže vyplynúť z kontroly, 

ktorá je akurát vykonávaná. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

JUDr. Vladimír Mojš sa dostavil na zastupiteľstvo o 16:15 hod. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 74/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Predaj pozemku p. Vladimír Graňák 

 

Zámer odpredaja bol už na minulom zastupiteľstve odsúhlasený a v zákone stanovenej lehote 

visel na úradnej tabuli. Je potrebné teraz pristúpiť k odpredaju predaja. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 75/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Predaj pozemkov pán Medla a pani Medlová 

 

Zámer odpredaja bol už na minulom zastupiteľstve odsúhlasený a v zákone stanovenej lehote 

visel na úradnej tabuli. Je potrebné teraz pristúpiť k odpredaju predaja. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 76/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2019-2020 

a k návrhu rozpočtu obce na rok 2018 

 

Stanovisko tvorí prílohu č.4 tejto zápisnice. 

Poslanci nemali k stanovisku žiadne pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 77/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

 

 



K bodu 13 programu OZ 

Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2019-2020 a návrh rozpočtu obce na rok 2018 

 

Ing. Miroslav Pecho – finančná komisia odporúča návrh rozpočtu prijať. 

 

Starosta obce: nastali ešte po zasadnutí finančnej komisie zmeny, ktoré treba upraviť 

v rozpočte. 

 

Zmeny v rozpočte: 

Príjmy: 

Navýšil sa príjem o 11.000 € z hracích automatov. 

Navýšil sa príjem za pozemky vo výške 3.660,-€ ako kapitálový príjem. 

 

Výdavky: 

5.660,-€- cintoríny ako kapitálový výdaj 

9.000,-€  - starosta odstupné + odvody 

 

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka – hlavná kontrolórka pred schvaľovaním rozpočtu 

upozornila na to, že: 

- finančná komisia pri určení dotácie futbalistom neurčila jednotlivé výšky rozpisu výdavkov.  

Mgr. Kosturíková - z finančnej komisie pošle rozpis výdavkov, ako má byť dotácia pre ŠK 

poskytnutá. 

Starosta obce - rozpis jednotlivých položiek bude súčasťou zmluvy. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 78/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Správa o kontrolnej činnosti 

 

Správu o kontrolnej činnosti prečítala kontrolórka obce Mgr. Bočeková.  

Po prečítaní správy o kontrolnej činnosti nastala medzi poslancami rozsiahla diskusia, v rámci 

ktorej sa poslanci zaoberali problémom čističky odpadových vôd a drobných prevádzok. 

Starosta obce - ideálne by bolo odbúrať vývoz TKO v obci a presunúť ho na inú spoločnosť, 

alebo organizáciu, avšak obec by tým prišla o značné príjmy. Je potrebné postaviť sa k 

vývozu TKO  tak, aby sa neublížilo obci. Má vedomosť, že obciam, ktorým zabezpečujú 

vývoz iné subjekty, majú problémy. Starosta požiadal o vyjadrenie sa k danej veci dvoch 

právnikov a na základe ich vyjadrenia nič nebráni tomu, aby sa vývoz vykonával 

prostredníctvom obce a nie DP (drobné prevádzky). Tým by sa hospodárska činnosť DP 

očistila.  

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka - je nutné dávať jednoznačné podklady na účtovanie a 

ekonómka s tým nemá problém.  

JUDr. Mojš - je za to, aby sa hosp. činnosť DP očistila. Treba sa však tým zaoberať tak, aby 

sa činnosť očistila komplexne. Nie jednotlivo, aj s ohľadom do budúcnosti.  

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka - upozornila na problém ČOV a určenej sumy za 

stočné, ktoré nezodpovedá vynaloženým výdavkom za opravu, na ktorú bol zobraný úver 50 

808,- eur a táto suma nie je premietnutá do ceny za stočné. 



Starosta obce - je to problém, ktorý tlačíme pred sebou, lebo sa netvoril rezervný fond. 

Rezervný fond sa však už momentálne tvorí. Nakoľko sme brali úver pri odstraňovaní 

havarijného stavu, finančný rozdiel medzi prímami a výdavkami sa zmenil. No nie som 

zástancom toho, aby sa poplatky pre občanov navyšovali, nakoľko nie ich vinou sa netvorila 

finančná rezerva po minulé roky zo zisku ČOV a následne sme boli nútení zobrať úver pri 

nevyhnutnej údržbe. Na prevádzke zamestnávame 3 zamestnancov a i napriek tomu, že pred 

dvoma rokmi tam bol evidovaný jeden zamestnanec, ČOV-ka vykazuje zisk. 

JUDr. Mojš - aj prostriedky rezervného fondu treba rozdeliť na drobné, teda tam kde tieto 

prostriedky sú potrebné. V rámci diskusie o ČOV sa rozoberal problém stráženia DO a 

kontrola ČOV strážnikmi.  

Ing. Pecho - navrhol kontrolný kamerový systém, čím by sa odbúrala kontrola daných 

priestorov ako aj ČOV vrátnikmi.  

Mgr. Kosturíková - obec by nemala problém, keby na DP nebola benevolentnosť, z ktorej 

pramenia všetky terajšie problémy.   

JUDr. Mojš - v probléme hospodárskej činnosti DP treba rázne zakročiť, nakoľko už 

dlhodobo sa o danom probléme vie, ale sa nerieši. Je ochotný v tejto veci pomôcť. Príde za 

starostom  po podklady, aby sa v danej problematike zorientoval.  

Ing. Garajová - taktiež vidí problémy v zlej organizácii práce, či už pracovníci ale aj UoZ 

nemajú rešpekt voči vedúcemu pracovníkovi DP. 

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka - nemáme stále rozpis prác, ktoré činnosti je nutné 

vykonávať na ČOV, koľko tam vlastne potrebujeme pracovníkov. 

Službou za vývoz TKO vzniká vysoký príjem na DP a auto je často pokazené. Ako závozníci 

sú zamestnanci obce, ktorí nie sú platení z položky DP. 

 

 

Mgr. Bočeková, hlavná kontrolórka – treba si určiť priority prác, rozdeliť práce na 

celoročné, mesačné a plánovanie denných prác. 

JUDr. Mojš – pokúsim sa vypracovať projekt na určité činnosti a práce.  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 79/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 

 

K bodu 15 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

p. Ondrej Nika – zasadala športová komisia.  

Dohodli sa na novom podujatí – turnaj o majstra Lúčok v šachu a získa putovný pohár a aby 

sa z toho stala tradícia. 

 

Ing. Miroslava Garajová – komisia nezasadala, konalo sa len stretnutie ohľadom 

vianočných trhov. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 80/2017 
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Eva Mišíková 

 



K bodu 16 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

Bez podnetov a pripomienok 

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce:  

- Je potrebné dokončiť 200 m asfaltu obecných komunikácii 

- Prosím Vás vyzvite občanov o pripomienky na zápis o odstránenie závad pri preberaní 

stavby od realizátora EKOKONŠTRUKTY, s.r.o. 

- Ukončenie zberného dvora. Káblovanie nebolo súčasťou projektu, dorobenie bude 

v našej réžii. 

- Pokračujeme na pozemkových úpravách, cesta bývalých majetkov. 

JUDr. Mojš – ako je to s mostom a cesta Paseka? 

Starosta obce  

- Čakáme na vyjadrenie k rekonštrukcii spadnutého mosta po záplavách pred vstupom 

do Kalamien. 

- Preborená cesta Paseka sa dočasne upraví betónom a v jarných mesiacoch sa na 

povrch nanesie vrstva asfaltu. 

 

JUDr. Vladimír Mojš – ako je to s mostom a cesta Paseka? Starosta odpovedal: čakáme na 

vyjadrenie k rekonštrukcii spadnutého mosta po záplavách pred vstupom do Kalamien. 

 

Ing. Miroslava Garajová –  

- ľudia odkladajú drevo za domy a zabraňujú plynulej premávke. 

- banner pizzeria Oliviero na moste, tak isto aj p. Juraj Benko. 

p. Bočeková – pripravíme listy s výzvou na odstránenie bannerov. 

p. starosta – prejdeme sa po dedine a pozrieme kde všade sú bannery. 

- ľudia odkladajú drevo za domy a zabraňujú plynulej premávke. 

 

p. Martin Zachar – sťažovali sa ľudia, ohľadom odhŕňania snehu novým traktorom. Nevyjde 

cestou na Láncovú Španie a potom chodí na prázdno. Prečo nemá traktor reťaze?  

- ľudia sa ma pýtajú ohľadom ceny za traktor s príslušenstvom, prečo je cena taká drahá? 

Starosta obce: 

-Cena je výsledkom verejného obstarávania, ktorý my nemáme možnosť ovplyvniť nakoľko 

to prebehlo cez EKS.( Elektronický Kontrakčný Systém ) A tu nevidíme priebeh súťaže len 

celkový výsledok. A nič s tým nenarobíme. 

-Firma ktorá dodala traktor prezentuje, že reťaze nepotrebuje, dokonca ani ich nemajú v 

ponuke. Vyskúšame to bez nich, ak to nebude fungovať budeme hľadať výrobcu a objednáme 

nové. Momentálne sme objednali zadný stierač, náhradné koleso na vlečku a posyp, ako 

vlečku nakoľko tieto veci boli ako neopodstatnené v VO. 

- ľudia odkladajú drevo za domy a zabraňujú plynulej premávke. 

 

 

Mgr. Iveta Kosturíková – navrhuje odmeny pre starostu obce a hlavnej kontrolórke za dobre 

vykonanú prácu za rok 2017.  



JUDr. Mojš – je potrebné to prebrať najprv na finančnej komisii a na jej odporúčanie potom 

môžeme odmenu pre starostu obce a kontrolórke obce schváliť. 

 

Mgr. Marta Bočeková:   
- odkladanie obedárov pre dôchodcov – mohli by sa odkladať v školskej jedálni? 

- v sobotu 09.12.2017 pred vianočným jarmokom bude koncert pri príležitosti nedožitých 

80.narodenín Tadeáša Salvu, na ktorý srdečne všetkých pozýva. 

 

 

 

K bodu 18 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ a hlavne za celý pracovný 

rok, za dobrú spoluprácu s vierou, aby sa v takomto tempe pokračovalo aj budúci rok.  

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Fula 

 

 

 

p. Martin Zachar 

 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 


